
 
Komisia pre ochranu verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
 

 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia komisie pre ochranu verejného poriadku (ďalej len „komisia“) 

zo dňa 16.09.2024  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (v prílohe) 

Ospravedlnení: Ing. Jakub Mrva 

Prizvaní:  

1. Mgr. Miroslav Antal, náčelník mestskej polície 

2. Bc. Martin Královič MSc., FdA., poradca primátora pre bezpečnosť 

 

Zasadnutie komisie otvoril a  viedol predseda komisie Igor Polakovič (ďalej len „predseda komisie“) a 
členov komisie oboznámil s programom rokovania. Následne dal hlasovať o programe rokovania 
komisie ako celku. 

Program: 

1. Informácia o plnení úloh Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
za 1. polrok 2024. 

2. Rôzne 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 4,  

Za: 4, Proti: 0, Zdržal sa: 0. 

Návrh programu bol prijatý. 

 

K bodu 1  

Informácia o plnení úloh Mestskou políciou hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy za 
1. polrok 2024.  

 materiál prezentoval Mgr. Miroslav Antal, náčelník mestskej polície, ktorý prítomných 
členov oboznámil s činnosťou mestskej polície v popisovanom období; informoval o počte 
zistených udalostí (75 162), ktorý oproti roku 2023 stúpol, ozrejmoval štatistické údaje 
v súvislosti s objektívnou zodpovednosťou, informoval členov komisie o zavádzaní mobilných 
jednotiek, verejných obstarávaniach týkajúcich sa motorových vozidiel, obuvi, navyšovaní 
počtu príslušníkov mestskej polície, kynologickej jednotke, opatreniach, ktoré súvisia so 
zavádzaním nových technológií do výkonu služby. Hovoril taktiež o plánovanom zasielaní 
prehľadov udalostí starostom MČ. 



 Igor Polakovič hovoril o dôležitosti porovnávania medziročných porovnateľných 
štatistických ukazovateľov. Z týchto dát je následne možné sledovať trendy. Poprosil 
náčelníka MsP o zabezpečenie komunikácie so starostami MČ v súvislosti s potrebou 
realizácie projektov organizácie dopravy na cestách, kde je problém s dodržiavaním § 23 ods. 
1 zákona o cestnej premávke. Takéto miesta vedia správcovia riešiť projektami organizácie 
dopravy a zachovať tak možnosť zákonného parkovania pre obyvateľov. V minulosti na to 
viackrát upozorňoval OV BA 4, no komunikácia zo strany OV BA 4 pravidelne v tomto smere 
viazne.  

 

Návrh uznesenia komisie: 

Komisia pre ochranu verejného poriadku  
po prerokovaní materiálu berie na vedomie Informáciu o plnení úloh Mestskou políciou hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy za 1. polrok 2024. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5,  

Za: 5, Proti: 0, Zdržali sa: 0. 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

K bodu 2 

Rôzne 

 MUDr. Dana Čahojová informovala náčelníka MsP o pochybnom postupe príslušníkov 
mestskej polície na MÚ MČ Karlova Ves 

 Mgr. Miroslav Antal informoval členov o mimoriadnej situácii súvisiacej s povodňami 
v Bratislave  

 MUDr. Dana Čahojová sa dopytovala či si bude MsP uplatňovať náklady na zvýšenú činnosť 
v období mimoriadnej situácie 

 na otázku odpovedal Bc. Martin Královič MSc., FdA. a pplk. prof. JUDr. Mgr. Jana 
Šimonová, PhD. 

 

Predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie komisie. 

 

 

....................................,  

   predseda komisie 

 

 

Zapísal/a: Mgr. Ina Garajová 

                   tajomníčka komisie 

 

 

V Bratislave, dňa 16. 09. 2024 


